
Rada Miejska w Swarzędzu
BRM.0002.LXVII.2023

Protokół nr LXVII/2023

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz.18:18 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Rafał Słupiński
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie LXVII Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Swarzędzu, Barbara Czachura otworzyła LXVII sesję Rady 
Miejskiej. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że obecnych jest 18 radnych, wobec czego 
obrady są prawomocne. W trakcie posiedzenia przybyło 3 radnych, łącznie obecnych 21 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. 
Sekretarzem obrad został Wiceprzewodniczący Rady, Wojciech Kmieciak. 
Burmistrz Miasta i Gminy Swarzędz, Marian Szkudlarek złożył wniosek o wycofanie z  porządku 
obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Dolina Cybiny i okolice” , Gmina Swarzędz – obręb 
Uzarzewo, Kobylnica, Uzarzewo-Katarzynki (pow. ca.183 ha).
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższy wniosek.
Głosowano w sprawie: Wycofanie z porządku obrad pkt. 25 " Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dolina Cybiny i okolice” , Gmina
Swarzędz – obręb Uzarzewo, Kobylnica, Uzarzewo-Katarzynki (pow. ca.183 ha).". 
Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 3

Punkt 25 został wycofany z porządku obrad.
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3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji.
Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że radni otrzymali protokół z LXVI 
sesji, która odbyła się w dniu 31 stycznia 2023 r.   Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
W związku z powyższym protokół nie został przyjęty. 

4. Informacja o realizacji zadań prowadzonych przez Związki Międzygminne, do których 
należy Gmina Swarzędz – Puszcza Zielonka, Schronisko dla zwierząt w Skałowie.

Informację dotyczącą działań Związku Międzygminnego Puszcza Zielonka przedstawił Kierownik
Działu Technicznego Związku, Jarosław Beszterda. Informacja stanowi załącznik nr 3. 

Burmistrz Miasta i Gminy Swarzędz, Marian Szkudlarek jako Przewodniczący Związku 
Międzygminnego Puszcza Zielonka przedstawił plany i zamierzenia na kolejne lata Związku.

Radny R. Dyzma zapytał czy jest przewidziana realizacja drugiej części  ul. Falistej w Paczkowie 
oraz o realizacja kanalizacji w  Łowęcinie na ul. Sarbinowskiej 4. 
Kierownik J. Beszterda odpowiedział, że zaprojektowana do realizacji została cała ulica, 
natomiast dotacja pokryła tylko połowę kosztów. W kolejnym latach przewidziane są realizacje.
Radna W. Konys zapytała jaki procent terenów w gminie jest nadal nieskanalizowana. 
Kierownik J. Beszterda odpowiedział, że Gmina Swarzędz jest skanalizowana w ponad 95 %.

Sołtys wsi Paczkowo M. Glabas-Gruszka oraz sołtys wsi Kobylnica G. Orpińska zapytały o 
realizacje kanalizacji na terenie sołectw.
Kierownik Jarosław Beszterda udzielił odpowiedzi na zadane pytania.

Następnie informację dotyczącą działań Związku Międzygminnego GOAP w likwidacji, omówił 
Dyrektor Andrzej Springer, który przedstawił ramowe widełki czasowe wygaszania działalności 
GOAP -u, spowodowane koniecznością rozliczeń finansowo-księgowych.
Prezentacja stanowi załącznik nr 4. 
Z-ca Burmistrza, G. Taterka poinformował, że Przewodniczący Zarządu Związku 
Międzygminnego Schronisko dla zwierząt w Skałowie, Burmistrz Kostrzyna S. Matysek, ze 
względu na obowiązki związane z wręczaniem odznaczeń dla jubilatów w gminie Kostrzyn, 
dotrze na sesję z opóźnieniem. 
Przewodnicząca B. Czachura poinformowała, że punkt ten zostanie zawieszony do czasu 
przybycia zaproszonego gościa, który będzie referował temat schroniska. 

Przewodniczący Zarządu Związku Międzygminnego Schronisko dla zwierząt w Skałowie S. 
Matysek omówił funkcjonowanie Związku w ostatnim roku. Następnie Dyrektor Schroniska 
Paweł Kubiak przedstawił prezentację na temat funkcjonowania Schroniska. Prezentacja stanowi 
załącznik nr 5. 
Radni poruszyli następujące kwestie związane z  funkcjonowaniem schroniska: 
- problemów z jakimi mierzy się schronisko, 
- statystyki liczby zwracanych po adopcjach zwierząt, 
- opinii prawnej nt. regulaminu działania schroniska dla zwierząt w Skałowie, 
- zakresu obowiązków Z-cy Dyrektora Schroniska, 
- dużej ilości psów przebywających w schronisku powyżej 2 lat, 
- procedury wejścia do Schroniska dla osób postronnych, 
- procentu psów czekających na długoletnią adopcję w porównaniu ze schroniskami ościennymi, 
- ilości adopcji i zwrotów w gminie Swarzędz, 
- limitów gminy Swarzędz i dopłat w tym zakresie, 
- ilości wolontariuszy nowych i odchodzących, 
- regulaminu przyjęć wolontariuszy, 

W dyskusji głos zabrali radni: J. Wojtysiak-Tierling, A. Baranowska-Graczyk, S. Kurpisz, 
R. Dyzma, A. Senyk, A. Tomicka, W. Konys.
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Burmistrz M. Szkudlarek podsumował dyskusję i zaproponował mediatora w celu rozwiązania 
widocznego konfliktu. Konflikt ten niekorzystnie wpływa na  funkcjonowanie placówki i na jej 
odbiór społeczny.  
Głos zabrał Bogdan Lembicz, mieszkaniec, właściciel wielu adoptowanych psów, który 
wypowiedział się w kwestii bardzo wysokich standardów działalności, pracy i adopcji psów w 
schronisku w Skałowie, w porównaniu do schronisk na terenie Polski. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia honorowego „Zasłużony dla 
Miasta i Gminy Swarzędz” - Małgorzata Nowak.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia 
honorowego „Zasłużony dla Miasta i Gminy Swarzędz” - Małgorzata Nowak. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Mateusz Matuszak
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/697/2023.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia honorowego „Zasłużony dla 
Miasta i Gminy Swarzędz” - Ochotnicza Straż Pożarna w Swarzędzu.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia 
honorowego „Zasłużony dla Miasta i Gminy Swarzędz” - Ochotnicza Straż Pożarna w Swarzędzu.
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/698/2023.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia honorowego „Zasłużony dla 
Miasta i Gminy Swarzędz” - Ochotnicza Straż Pożarna w Kobylnicy.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia 
honorowego „Zasłużony dla Miasta i Gminy Swarzędz” - Ochotnicza Straż Pożarna w Kobylnicy.
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/699/2023.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Honorowe Obywatelstwo 
Miasta i Gminy Swarzędz” - Bogdan Marciniec.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia 
„Honorowe Obywatelstwo Miasta i Gminy Swarzędz” - Bogdan Marciniec. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/700/2023.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na rok 2023.
Skarbnik, Karolina Dziekan zgłosiła w imieniu Burmistrza autopoprawkę do projektu uchwały. 
Treść autopoprawki została dołączona do projektu uchwały. 
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
 
Radna A. Tomicka poprosiła o przedstawienie na Komisji Budżetowej wykazu zrealizowanych 
nakładów finansowych w szkołach podstawowych na terenie gminy.

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Miasta i Gminy Swarzędz na rok 2023. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
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Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/701/2023.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na lata 2023 – 2043.
Skarbnik, Karolina Dziekan zgłosiła w imieniu Burmistrza autopoprawkę do projektu uchwały. 
Treść autopoprawki została dołączona do projektu uchwały.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2023 – 2043. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz 
Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Szymon Kurpisz
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/702/2023.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Poznańskiemu. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/703/2023.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu na zobowiązania wynikające z wypłaty odszkodowań za pozyskanie nieruchomości
pod poszerzenie pasa drogowego ulicy Rabowickiej w Jasinie.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Poznańskiemu na zobowiązania wynikające z wypłaty odszkodowań za pozyskanie 
nieruchomości pod poszerzenie pasa drogowego ulicy Rabowickiej w Jasinie. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/704/2023.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Swarzędzu Nr 
XVI/208/2019 z dnia 26.11.2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu zmienionej uchwałą Nr XXXI/348/2020 z dnia 18.12.2020 r., uchwałą Nr 
XXXVIII/425/2021 z dnia 22.06.2021 r. oraz uchwałą Nr LVIII/615/2022 z dnia 27.09.2022 r.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Miejskiej w Swarzędzu Nr XVI/208/2019 z dnia 26.11.2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Poznańskiemu zmienionej uchwałą Nr XXXI/348/2020 z dnia 18.12.2020 
r., uchwałą Nr XXXVIII/425/2021 z dnia 22.06.2021 r. oraz uchwałą Nr LVIII/615/2022 z dnia 
27.09.2022 r. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/705/2023.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia w latach 2023-2024 pożyczki w Banku
Gospodarstwa Krajowego, z przeznaczeniem na realizację zadań dotyczących modernizacji 
budynków przy ul. Wrzesińskiej 7 i ul. Piaski 4 w Swarzędzu w celu ich dostosowania do potrzeb 
osób z ograniczeniami w mobilności lub percepcji.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia w latach 2023-
2024 pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego, z przeznaczeniem na realizację zadań 
dotyczących modernizacji budynków przy ul. Wrzesińskiej 7 i ul. Piaski 4 w Swarzędzu w celu 
ich dostosowania do potrzeb osób z ograniczeniami w mobilności lub percepcji. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
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Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/706/2023.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVI/683/2023 Rady Miejskiej
w Swarzędzu z dnia 31 stycznia 2023 roku w sprawie: zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze 
środków budżetu Gminy Swarzędz na dofinansowanie likwidacji źródeł niskiej emisji i 
zastąpienia ich rozwiązaniami proekologicznymi.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
LXVI/683/2023 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 31 stycznia 2023 roku w sprawie: zasad i 
trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Swarzędz na dofinansowanie 
likwidacji źródeł niskiej emisji i zastąpienia ich rozwiązaniami proekologicznymi. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz 
Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Szymon Kurpisz
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/707/2023.

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu Gminy 
Swarzędz.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 1.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z
dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład
zasobu Gminy Swarzędz. 
Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Ryszard Dyzma, Wanda Konys, Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, 
Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Rafał Słupiński, Marcin 
Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Kmieciak
BRAK GŁOSU (3)
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Barbara Czachura, Przemysław Garsztka, Adrian Senyk
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/708/2023.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Notecka.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej w miejscowości Gortatowo – Notecka. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid Książkiewicz, 
Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz 
Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Przemysław Garsztka
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/709/2023.

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Odrzańska.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej w miejscowości Gortatowo – Odrzańska.
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid Książkiewicz, 
Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz 
Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Przemysław Garsztka
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/710/2023.

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Pilicka.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej w miejscowości Gortatowo – Pilicka. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
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NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid Książkiewicz, 
Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz 
Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Przemysław Garsztka
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/711/2023.

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo –Warciańska.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej w miejscowości Gortatowo –Warciańska. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/712/2023.

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Wiślana.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej w miejscowości Gortatowo – Wiślana. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/713/2023.

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu pomiędzy torami kolejowymi a drogą krajową, na 
wysokości ulicy Myśliwskiej w Jasinie.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

9



Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 1.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomiędzy torami kolejowymi a 
drogą krajową, na wysokości ulicy Myśliwskiej w Jasinie. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara Czachura, 
Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid Książkiewicz,
Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz 
Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Baranowski
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/714/2023.

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru świetlicy i boiska w Rabowicach.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru świetlicy i boiska w Rabowicach. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/715/2023.

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obręb Kruszewnia i część obrębów Garby i Zalasewo – część III.B
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: zapoznała się
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: zapoznała się
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: zapoznała się

Radny S. Kurpisz powiedział, że jest przeciwny uchwalaniu tego planu, ze względu na teren 
7 MN , przez który przebiega gazociąg, a na którym przewidziano zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną. 

Rada przystąpiła do rozpatrzenia uwag:
Głosowano w sprawie:
uwaga 1.1. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Głosowano w sprawie:
uwaga 1.2. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.3. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.4. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.5. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.6. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.7. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.8. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.9. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.10. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.11. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.12. 
Wyniki głosowania
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ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.13. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.14. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.15. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.16. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.17. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.18. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.19. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.20. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.21. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.22. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.23. 
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Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.24. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.25. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.26. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.27. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.28. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.29. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
Uwaga 1.30. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.31. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.32. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.33. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
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uwaga 1.34. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.35. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.36. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.37. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.38. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.39. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.40. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.41. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.42. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.43. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 1.44. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
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Głosowano w sprawie:
uwaga 1.45. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.1. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.2. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.3. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.4. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.5. 
Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.6. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.7. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.8. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.9. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 2.10. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Głosowano w sprawie:
uwaga 2.11. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.1. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.2. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.3. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.4. 
Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.5. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.6. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.7. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.8. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.9. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.10. 
Wyniki głosowania
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ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.11. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.12. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.13. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.14. 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.15. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.16. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie:
uwaga 3.17. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Następnie Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały:
Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego obręb Kruszewnia i część obrębów Garby i Zalasewo – część III.B. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara Czachura, Ryszard 
Dyzma, Przemysław Garsztka, Wanda Konys, Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski
PRZECIW (3)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Anna Tomicka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Anna Baranowska - Graczyk, Wojciech Kmieciak, Adrian Senyk, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Joanna Wojtysiak-Tierling
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Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/716/2023.

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Dolina Cybiny i okolice” , Gmina Swarzędz – obręb Uzarzewo, Kobylnica, 
Uzarzewo-Katarzynki (pow. ca.183 ha). (punkt zdjęto z porządku obrad)

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Swarzędzu.
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.Komisja Gospodarki, 
Środowiska i Rozwoju Wsi: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działania Ośrodka Pomocy Społecznej w Swarzędzu. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz 
Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna 
Tomicka, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Joanna Wojtysiak-Tierling
Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXVII/717/2023.

27. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych 
przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r.
Sprawozdanie omówił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6.

28. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.
Sprawozdanie przedstawił Z-ca Burmistrza, Grzegorz Taterka. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7.

29. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o odpowiedziach na 
interpelacje i zapytania.
Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie 
wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 

30. Wolne głosy.
Radna A. Tomicka postuluje, aby podczas gminnych uroczystości, obsługę gastronomiczną 
świadczyły firmy z terenu gminy Swarzędz.  
Następnie radna zapytała o brak oświetleni przy nowej inwestycji chodnika w Wierzonce.
Do wypowiedzi radnej odniósł się Z-ca Burmistrza G. Taterka.
Radna W. Konys zapytała, czy ze względu na zamknięcie przychodni lekarskiej na os. Gryniów, 
i bardzo dużej liczby osób korzystającej z przychodni na ul. Piaski, możliwe będzie  
odblokowanie miejsc parkingowych ze strefy parkingowej na pl. Niezłomnych.
Radni dyskutowali na temat świadczeń zdrowotnych na terenie gminy Swarzędz.
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31. Komunikaty.
Sekretarz Gminy Agata Kubacka przedstawiła kalendarz uroczystości na kolejny miesiąc, który 
stanowi załącznik nr 8. 
Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że kolejne posiedzenie Rady planowane 
jest na dzień 28 marca br.

32. Zakończenie LXVII sesji.
Przewodnicząca Rady Barbara Czachura zamknęła LXVII sesję. 
Integralną część protokołu stanowi nagranie sesji zamieszczone na stronie bip.swarzedz.pl. 

 

Przewodniczący
Rada Miejska w Swarzędzu

Barbara Czachura 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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